

113 年度氣候變遷創意實作競賽

作品授權書同意書

隊伍名稱及編號：_____

1. 本人（以下稱授權人）同意將作品（以下稱本作品）授權予競賽主辦及執行單位進行非營利或推廣之使用。
 - (1) 授權條件：無償
 - (2) 授權範圍：編輯權、重製權、改作權、散布權、公開展示權、公開演出權、公開上映權、公開播送權、公開傳播權、公開口述權。
2. 授權人擁有完全權利與權限簽署並履行本同意書，且已取得簽署本同意書必要之第三者同意與授權。
3. 本作品無侵害任何第三者之著作權、專利權、商標權、商業機密或其他智慧財產權之情形。
4. 本作品及本同意書內容範圍內，若因可歸責於授權人之事，而致辦理單位受有損害，授權人願負一切法律責任。
5. 本同意書為非專屬授權，授權人對授權著作仍擁有著作權。

作品名稱：

此致

國立臺灣大學

本作品作者簽章：_____

（須全體成員簽章）

中華民國 年 月 日

113 年度氣候變遷創意實作競賽

無侵權切結書

立切結書人 _____ 茲參加「113 年度氣候變遷創意實作競賽」，所報名之文件與作品，均依參賽規則辦理；均無任何侵害他人之專利與著作財產權法等，以及其他中華民國相關法律規定，並依此切結下列事項：

- 一、立書人等參加教育部委託國立臺灣大學(以下稱辦理單位)所辦理之「氣候變遷創意實作競賽」，茲保證本作品未曾參與其他競賽獲獎，且係立書人等原創並未抄襲他人。
- 二、日後若經查明本作品係抄襲他人或過度參考之情事發生，立書人等之參賽資格及獲獎資格應立即取消，並立即將獲頒之獎金歸還辦理單位。
- 三、若立書人等因抄襲或以其他類似方法侵害他人智慧財產權而涉訟者，立書人等應自行解決與他人間任何智慧財產權之糾紛，並負擔相關法律責任，辦理單位不負任何法律責任。
- 四、立書人等茲同意無償授權辦理單位，對於本作品擁有攝影、報導、公開展示及在各類型媒體刊登作品之權利。

立切結書人： _____

(須全體成員簽章)

此致

國立臺灣大學

中華民國 年 月 日

2024 Climate Change Innovation Competition

Consent Statement for Authorization of Work

Team name: _____

Work name: _____

Name of Author: _____

hereinafter referred as Authorizer, empowers the Ministry of Education (Organizer) and National Taiwan University (Implementer) that

- I. The Authorizer agrees to authorize Organizer and Implementer the use of the work for nonprofit and promotion purposes.
 - A. Condition of authorization : free of charge.
 - B. Scope of authorization : editing rights, reproduction rights, alteration rights, distribution rights, public display rights, public performance rights, public screening rights, public broadcast rights, public communication rights, and public oral rights.
- II. Authorizer own the full rights and permissions to sign and fulfill this consent statement, and the third party's consent and authorization necessary to sign this consent statement has been obtained.
- III. This work does not infringe any third party's copyright, patent rights, trademark rights, trade secrets or other intellectual property.
- IV. Within the scope of the work and the content of this consent statement, if the organizer is damaged due to things attributable to the authorizer, the authorizer is willing to bear all legal liabilities.
- V. This consent statement is a non-exclusive authorization, and the authorizer still owns the copyright to the authorized work.

Signature of Author: _____

Date(dd/mm/yy):_____

2024 Climate Change Innovation Competition

Non-infringement Affidavit

Contractor _____ hereby participates in '2024 Climate Change Innovation Competition'. The registered documents and works should follow the rules of the competition. There is no infringement of others' patents and copyright laws, etc. and other relevant laws and regulations of the R. O. C. TAIWAN. And conclude the non-infringement affidavit based on the following matters:

1. The Contractor in the "Climate Change Creative Practice Competition" organized by the National Taiwan University (hereinafter referred to as implementer) commissioned by the Ministry of Education. We hereby guarantee that this work has not participated in other competitions and won, and the work is the originals of the contractors that has not copied others.
2. In the future, if it is found that this work is plagiarism or excessive reference, the contractor's eligibility to participate and award for competition should be disqualified immediately, and the bonuses awarded should be returned to the implementer.
3. If the contractor is involved in lawsuit due to plagiarism or infringement of the intellectual property rights of others by other similar methods, the contractor should resolve every intellectual property dispute with others on his/her own and bear the relevant legal responsibilities. The implementer will not bear any legal responsibility.
4. The contractor hereby agrees to authorize the implementer free of charge to have the rights to photograph, report, publicly display and publish the work in various types of media for this work.

Signature: _____

(All team members must sign)

Date(dd/mm/yy): _____